
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 10. december 2014 hos 
Kirsten. 
 
Tilstede: Kirsten, Grethe, Henriette, Annette, Lis, Evy, Karsten. 
Afbud: Christian, Ulla, Erik, Kjell Erik 
 
Referater fra sidste møder er godkendt pr. e-mail. 
 
Repræsentanterne fra klima-/vejlavgruppen orienterede om status quo for 
klimavejprojektet, og vi havde en uformel snak om mulighederne i det videre forløb. 
 
GFØ-bestyrelsen opfordrer alle til at rydde blade generelt og især ved kantsten og riste. 
 
Næste møde bliver fælles for begge bestyrelser torsdag den 29. januar 2015 kl. 19.00 hos 
Henriette. 
 
Referent 
Karsten 


